
人参提取物（人参皂甙）

产品名称 人参提取物（人参皂甙）

公司名称 长沙一科生物科技有限公司

价格 面议

规格参数 品牌:一科生物
型号:【CAS号】78214-33-2

公司地址 湖南省长沙国家生物产业基地康万路188号

联系电话 86-073183285808 18692274286

产品详情

 【产品名称】人参提取物（人参皂甙）

【有效成分】人参皂甙

【产品规格】5%，98%（hplc）

【植物来源】人参

【性   状】类白色精细粉末。

【分子式及分子量】c15h24n2o=248.37

【cas号】78214-33-2

1、应用于医药保健行业，可以配制成抗疲劳、抗衰老以及健脑的保健食品；

2、应用于美容化妆品行业，可以配制成祛斑、减少皱纹、活化皮肤细胞、增强皮肤弹性的化妆品；

3、还可以用做食品添加剂。

应用剂型：栓剂、洗剂、注射液、片剂、胶囊等。

【【溶解性】乙醇。



 

【product name】ginseng extract（ panaxoside)

 【active ingredients】ginseng saponins 

【 product specification 】 5%, 98% (hplc) 

【 plant source 】 ginseng 

【 sex form 】 white fine powder. 

【 molecular formula and molecular weight 】 c15h24n2o = 248.37 

【 cas number 78214-33-2 】

【use】

 1, used in medicine, health care industry, can be made into fatigue resistance, anti-aging, and brain health food; 2,

used in cosmetics industry, can be made into the spot, reduce wrinkles, skin cell activation, enhance the skin elasticity

cosmetics; 3, can also be used as food additive

2, used in cosmetics industry, can be made into the spot, reduce wrinkles, skin cell activation, enhance the skin

elasticity of cosmetics

3, can also be used as food additive. application form: suppository, lotion, injection, tablets, capsules, etc. 

【 solubility 】 ethanol.
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